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Mødereferat 
 

03-11-2015 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: 
Susanne Petersen 
(SP) 

Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: Helle Nielsen (HN) Ordstyrer: Flemming Larsen (FL) 

Deltagere:  

Peter Von Der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Charlotte Braun (CB), 
Annelise Ørnbo (AØ), Flemming Larsen (FL), Ejd.mester Stig Christophersen (SC), Helle Nielsen 
(HN), Lisbeth Mathiesen, DAB (LM), Jan Stadsbjerg, DAB (JS) 

Referat 

Punkt 1 - Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Referatet blev godkendt uden kommentarer. 

 

Punkt 2 på dagsorden Ejendomskontoret orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

 Elevatorprojektet fremskyndes 

 Selskabslokale – fortsat klager over rengøring. Rengøringsfirma opsag, og Tolido overtaget 
rengøring. Der skal være opfølgning fra ejendomskontoret efter tirsdagsholdet. Samtidig skal 
de informeres om at hvis der er klage 1 gang mere, betaler de kr. 1000 for at få Tolido ud og 
gøre rent – ved klage nr. 2 opsiges aftalen. 

 Affaldsøer er næsten færdige – afventer blot toppene. 

 Vaskeplads er næsten færdig med etablering af spildevandssystem. 

 Alt lys på bytorvet ændres til LED lys 

 Solar energi afventer mødedato + beregning fra DAB’s energigruppe. Evt. kan man se det, der 
er opført i Gladsaxe (Per Søgaard fra Bolind er med i dette projekt) 

 

 

Punkt 3 på dagsorden Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

  

Punkt 4 på dagsorden  Markvandring i Bybjerget 

Diskussion/Beslutning:  

Stig har følgende ønsker: 

 Tagrender – SC har modtaget tilbud 

 Opsamling af vand – kan det genbruges som f.eks. damme/spildevand fra vaskerier? – SC 
indhenter forslag / næste skridt. 

 Legepladser – ønske om gummibelægning – DAB  
PVF har set et sted hvor der var lagt gummiflies – meget interessant. 
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 Boldbane 

 Mandskabsrum – bedre forhold, opfriskning 

 

(Obs: Husk at reparere hegnet ved blok F) 

Punkt 5 på dagsorden Igangværende projekter 

Diskussion/Beslutning: Badeværelser / køkkenmodernisering 

Badeværelser 

 Der var en debat omkring økonomien på badeværelser, idet flere har kommenteret fordelingen 
via huslejeforhøjelser. Bl.a. ønsker flere at udgiften skal være ens for alle med undtagelse af 
tagboliger, da alle badeværelser har samme størrelse, uanset størrelse på lejlighed. I 
forbindelse med tagboligerne diskuterede man om det ikke var mere reelt at nedsætte deres 
andel med 50 %, idet de jo skal være med til at finansiere faldstammerne og de dertil hørende 
arbejder. 

 Der fulgte en opsummering af regnskabet på hhv. 20- og 30-årige lån. 

 Udgiften på faldstammer udgør i alt ca. 25 % af den samlede udgift. 

 Tilvalg: Halvvæg i glassten – SC indhenter tilbud 
Øvrige: Tilvalg – der skal fastsættes priser. 

 

Køkkenprojekt: 

 Køkkenprojektet er næsten fuldført – har aftalt møde med Vordingborg køkkenet – mgl. priser 
fra LM samt et møde mellem PVF, SP, SC og LM for endelig afklaring. 

 

Punkt 6 på dagsorden Arrangementer 

Diskussion/Beslutning:  

 Der har været rigtig god feed back på turen til Den Blå Planet 

 Opslagene til julearrangementer og Lübeck kan printes ud. Bestyrelsen omdeler selv Lübeck i 
postkasserne og ejendomskontoret opsætter julearrangementerne . 

 Julen 2015 for pensionister 
5/12. Førtidspensionister er også velkomne. Ellers samme som sidste år. 

 Julen 2015 for børnefamilier 
Arrangementet starter kl. 14:30 – vær opmærksom på at skrive i indbydelsen af dørene først 
åbner til nævnte tidspunkt. Sidste år kom mange og ville ind før tid. 
Ejendomskontoret har købt/bestilt juletræ som skulle komme den 1/12. 
Der bydes på gløgg og æbleskiver  
Der danses om træ og uddeles gaver 
(Overraskelse kommer kl. 16.00) 
Jan (Kok) har tilbudt sig som julemand. HN har julemandskostume, som kan lånes. 
Forventet sluttidspunkt ca. kl. 17:00. 
Prisen skal være samme som sidst. Børn er til og med 14 år. Deadline 27/11. Aftenåbent til køb 
af billetter d. 18/11 kl 19-20:30. 

 Fastelavn d. 7/2 2016 – underholdning er på plads. 
 

EVENTUELT /  
Særlige bemærkninger: 

Bestyrelsen har besluttet at der skal indkøbes 1 stk. laptop + GoPro kamera 

 

Næste møde er d. 2. december 2015 
 

 


